

# Majlis Anugerah Kecemerlangan Sekolah SMK Labuan



SMK Labuan berazam untuk terus menghasilkan peningkatan prestasi dalam bidang akademik, kokurikulum dan sahsiah murid, menangani semua cabaran yang dihadapi secara sistematik dan strategik, menjunjung slogan SMK LABUAN JUARA : SETIAP MURID BERNILAI dengan menghargai dan menggilap potensi murid yang mempunyai latar belakang dan kebolehan yang berbeza-beza. Demikian ucapan Pengetua SMK Labuan dalam Majlis Anugerah Kecemerlangan Sekolah (MAKES) yang telah diadakan pada 22 April 2017 (Sabtu) di Dewan Mutiara SMK Labuan.

MAKES diadakan bagi memberikan pengiktirafan terhadap pencapaian cemerlang pelajar dalam bidang kurikulum seperti peperiksaan PT3, SPM dan STPM, dan Hal Ehwal Murid (HEM). Ianya juga memberikan penghargaan dan pengiktirafan terhadap komitmen para guru dan panitia yang berjaya meningkatkan keputusan dalam peperiksaan

awam.



Antara ibu bapa dan hadirin yang hadir memeriahkan majlis

Majlis meraikan pelajar dan guru ini telah dirasmikan oleh Encik Raisin Saidin, Pengarah Pendidikan Negeri, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan.

Dalam ucapannya beliau berkata, slogan “SMK Labuan Juara : Setiap Murid Bernilai” memang bertepatan sekali slogan ini dizahirkan kerana kita sedar bahawa setiap pelajar yang datang ke sekolah pada setiap hari ini mempunyai bakat atau kecenderungan masing-masing.

“Keistimewaan dan kebolehan seseorang pelajar itu bukan terletak kepada kecemerlangan dalam pelajaran sahaja tetapi dalam bidang kokurikulum, sukan ataupun keistimewaan dirinya yang tidak ada pada pelajar lain”, jelasnya. Segala kelainan bakat dan kebolehan pelajar SMK Labuan ini telah berjaya mengangkat nama SMK Labuan untuk cemerlang dalam bidang kurikulum dan juga kokurikulum.

Sementara itu, Dato’ Sri Hj Amir Bin Hussien (Ketua Pegawai Eksekutif Oscenia Network Technology Sdn Bhd, merangkap Bapa Angkat Korporat SMK Labuan juga

berkesempatan memberikan ucapan dalam majlis tersebut.

Beliau berkata, dalam persaingan global yang semakin sengit sekarang dan juga pada masa akan datang, kecemerlangan akademik sahaja tidak mencukupi. Dalam realiti dunia sebenar, kecemerlangan akademik merupakan satu bonus, tetapi beberapa faktor lain juga perlu dibangunkan sejak peringkat sekolah supaya murid-murid mudah menghadapi dunia kerjaya yang kompetitif.

“Kemahiran komunikasi sangat penting, kemahiran interpersonal, psikologi, kemahiran berunding, kemahiran pelbagai bahasa akan memberi kelebihan kepada murid-murid kita untuk bersaing dengan pihak-pihak lain di luar sana.”, katanya.

Dato' Sri Hj Amir Bin Hussien telah berbesar hati untuk menyerahkan sumbangan sebanyak RM20,000.00 kepada SMK Labuan sebagai tanda komitmen beliau terhadap usaha gigih guru-guru memberikan pendidikan cemerlang kepada murid-murid SMK Labuan.



Sumbangan daripada Dato' Sri Hj Amir untuk SMKL

Bekas pelajar tingkatan 5 tahun 2016, Shahira Nadzira

Rizal telah dinobatkan sebagai Tokoh Pelajar SMK Labuan 2016. Beliau cemerlang dalam bidang akademik bermula daripada peperiksaan UPSR, PT3 sehinggalah mencapai keputusan cemerlang dalam SPM. Beliau juga memegang jawatan kepimpinan seperti Pengawas Sekolah, Pengerusi Kelab dan Persatuan. Dalam bidang ko akademik beliau merupakan Pembahas Terbaik Bahasa Inggeris Peringkat Labuan Tahun 2014 hingga 2016.



Raisin menyampaikan anugerah Tokoh Pelajar 2016, Shahira Nadzhira

Hadir bersama, Tn Hj Md Yusof Bin Hj Chuchu, Yang DiPertua PIBG SMK Labuan dan ASP Halimah Binti Abdullah, Pegawai Perhubungan Polis SMK Labuan.



Pelajar Cemerlang STPM Nurisfarini Sulong PNGK 3.92



Pelajar Cemerlang STPM Mariel Gabriel Moinjil PNGK  
3.92

---

# SK Lubok Temiang Juara Sukan Pra Sekolah Labuan 2017



Sekolah Kebangsaan Lubok Temiang (SKLT) muncul juara Kejohanan Sukan Mini Pra Sekolah Kali Ke-11 peringkat Wilayah Persekutuan Labuan selepas meraih 2 emas dan 1 gangsa.

Pada kejohanan yang diadakan di Kompleks Sukan Labuan, pada Sabtu lalu, menyaksikan SK Pekan Dua menduduki tempat kedua dengan 1 emas dan 1 perak manakala tempat ketiga dimenangi tiga sekolah iaitu SK Kerupang, SK Membedai dan SK Pekan Satu yang masing-masing mendapat 1 emas.

Majlis perasmian sukan itu disempurnakan oleh Pengarah Jabatan Pendidikan Labuan, Raisin Saidin. Turut hadir

Ketua Sektor Pengurusan Sekolah, Maimoon Haji Matnoh dan Ketua Unit Pendidikan Awal Kanak-kanak Dan Pra Sekolah, Diah Mohd Yussof.

Kontinjen SK Lubok Temiang dikendalikan tiga jurulatih, Samih Kukung, Nurmi Anuar dan Nasrun Ramli. Samih yang juga guru Pra Sekolah berkata kejayaan itu sangat bermakna kerana pada tahun lalu, SK Lubok Temiang hanya berjaya memasuki final.

Dua pingat emas yang diperoleh ialah menerusi Ahmad Arkaan Israaq Ridzuan dalam acara individu lelaki 60 meter dan Lari Berganti-ganti 4X50 Lelaki yang dibarisi Ahmad Arkaan Ridzuan, Muhammad Zulqhuzaimi Zulkaply, Reagan Patan George dan Muhammad

Sebanyak 14 pasukan menyertai kejohanan yang berlangsung selama dua hari itu.

**Sumber Berita : Utusan Borneo 19 April 2017**

---

**Kerjasama Dua Sekolah,  
Wilayah dan Negara**





Seramai 20 guru dan pelajar SMK Ranche-Ranche menjayakan program Lawatan Pengantarabangsaan Jalinan Muhibah SMKRR Ke SM Menglait Gadong, Brunei Darussalam pada 8 April lalu.

Penolong Kanan Hal Ehwal Pelajar, Yahya Ahmad Puteh yang juga Ketua Rombongan berkata rombongan itu terdiri daripada Penolong Kanan Pentadbiran (Ustaz Abd Rahman Ahmad), Penolong Kanan Kokurikulum (Fauziah Idris), tiga Ketuaketua Bidang, sembilan guru dan lima pelajar tingkatan 3.

Katanya, rombongan SMK Ranche-Ranche bertolak ke SMK Menglait Muara Brunei Darussalam pada 8 April 2017 dan disambut oleh Pengetua SM Menglait, Haji Mohidin Nordin.

Ahli rombongan dibawa melawat ke setiap kelas di mana pada hari tersebut sesi pembelajaran sebelah pagi adalah aktiviti kokurikulum.

Selepas lawatan, Haji Mohidin menyampaikan taklimat di bilik mesyuarat yang turut dihadiri Penolong Pengetua 1, Hajah Khadijah Haji Mohd Salleh, Penolong Pengetua 2, Dgku Nurul Aminatun Faridah Pg Haji Mohd Ali dan Pegawai Kegiatan Luar Kementerian Pendidikan Brunei Darussalam,

Shahirah Haji Yusuf.

Mohidin menyatakan rasa kesyukuran atas kedatangan rombongan dari SMK Ranca-Ranca.

Beliau sangat gembira atas kunjungan SMKRR dalam menjalinkan persahabatan dan bertukar-tukar idea terutama dari segi perancangan strategi pembangunan sekolah.

Sempena taklimat itu, beliau telah membentangkan kejayaan akademik SM Menglait untuk pengetahuan rombongan SMKRR.

Beliau juga memberi jaminan bahawa hubungan baik ini akan terus terjalin antara kedua-dua sekolah.

Mohidin berharap agar persahabatan akan terus berkekalan demi samasama membangunkan perkembangan akademik, kokurikulum dan sahsiah di kedua-dua sekolah.

Walaupun berlainan negara dan cara pentadbiran sekolah tetapi tujuan, visi dan misi adalah sama iaitu melahirkan insan yang berguna di dalam masyarakat dan sentiasa memelihara nilai-nilai budi pekerti yang baik dan taat beragama.

Beliau juga menyatakan hasrat akan membuat lawatan balas ke SMKRR bagi melihat pula bagaimana SMKRR mengurus tadbir sekolah untuk dicontohi dan sesuai diaplikasi di SM Menglait.

Sementara itu, Yahya Ahmad Putih berkata Pengetua SMK RancaRanca, Omar Baki Matussin tidak dapat bersama-sama dalam rombongan tersebut kerana bertugas di luar negara.

Beliau juga memaklumkan Pengarah Pendidikan Labuan, Raisin Saidin yang pada mulanya dijadulkan menyertai rombongan berkenaan tetapi terpaksa dibatalkan atas tugas-tugas rasmi yang tidak dapat dielakkan.

Yahya mengucapkan jutaan terima kasih atas kesudian SM

Menglait menerima kunjungan daripada SMK Ranche-Ranche.

Katanya, lawatan itu bertujuan untuk menjalinkan persahabatan antara dua sekolah bertaraf antarabangsa sekaligus penghubung antara duabuahegaraiaituMalaysia dan Brunei Darussalam.

“Ini juga merupakan KPI Pengetua, Omar Baki yang inginkan SMKRR membuka langkah merentas benua menjalinkan hubungan pengantarabangsaan sekolah demi memberi ruang dan peluang pelajar-pelajar SMKRR membuka minda seluas-luasnya dan bertukartukar idea bersama pelajar dari sekolah lain di luar dari lingkungan Labuan khasnya dan Malaysia amnya selain merupakan satu proses pembelajaran Abad ke21,”katanya.

Yahya juga telah menyuarakan hasrat SMKRR kepada Pengetua SM Menglait Brunei Darussalam untuk menjayakan program pertukaran pelajar.

“Program ini akan dibincangkan dengan lebih lanjut bersama pengetua. Diharap program ini akan berjalan seperti yang dijadualkan,”katanya.

Yahya menyatakan kekagumannya terhadap SM Menglait yang menggunakan Bahasa Inggeris sebagai Bahasa Penghantar sekolah itu yang juga merupakan Bahasa Penghantar semua sekolah di Brunei Darussalam.

Katanya, inilah yang akan menjadi keuntungan kepada pelajar-pelajar SMKRR jika program pertukaran pelajar dilaksanakan.

Mereka akan dapat mengukuhkan lagi penggunaan Bahasa Inggeris mereka semasa menjalani program itu.

Pertukaran pelajar dirancang selama seminggu di mana pelajar SMKRR akan bersekolah di SM Menglait, dan pelajar SM Menglait akan mengikuti pembelajaran di SMKRR.

Jelas Yahya, objektifnya hanya satu iaitu memberi ruang dan peluang mereka merasai sistem pendidikan di kedua-dua negara dan dapat menimba ilmu daripada perkongsian tersebut.



Lawatan sambil belajar itu diakhiri dengan pertukaran cenderamata antara kedua-dua pihak.

Sumber Berita : Utusan Borneo 18 April 2017

---

**SMK Labuan anjur Majlis Interaksi Akademik dan Sentuhan Hati Pelajar-Pelajar Pra Universiti**



Majlis Interaksi Akademik dan Sentuhan Hati Pelajar-Pelajar Pra Universiti SMK Labuan telah diadakan di Dewan Mutiara sekolah tersebut pada 15 April 2017 (Sabtu) lalu.

Program itu diadakan untuk menerangkan tentang sistem pembelajaran dan pentaksiran STPM serta kelebihan-kelebihan Tingkatan 6. Ianya juga untuk interaksi akademik antara pelajar, ibu bapa dan guru-guru. Majlis itu bertujuan bagi penetapan sasaran gred setiap mata pelajaran dan Purata Nilai Gred Kumulatif setiap pelajar.

Pada majlis itu, diadakan lafaz ikrar kecemerlangan pelajar-pelajar Pra U yang disaksikan ibu bapa dan guru-guru. Seramai 125 pelajar bersama ibu bapa atau penjaga masing-masing menghadiri program tersebut. Turut hadir Yang Di Pertua PIBG SMK Labuan, Haji Md Yusof Haji Chuchu dan Penolong Kanan Pra U, Saminan Sabtu.

Sementara itu, ketika merasmikan program tersebut, Pengetua SMK Labuan, Ismail Abdullah berkata pada tahun ini pihaknya meletakkan sasaran pencapaian STPM 2017 iaitu Gred Purata Sekolah (GPS) 2.80 (berbanding 2.54 tahun 2016) dan bilangan pelajar cemerlang PNGK 3.00 ke

atas seramai 41 orang berbanding 31 orang tahun 2016.

Ismail berharap agar ibu bapa sentiasa memberi sokongan dan dorongan kepada anak-anak untuk mencapai kejayaan dalam STPM 2017. Katanya, kelayakan STPM diiktiraf oleh IPTA dalam dan luar negara serta diiktiraf sebagai kelayakan untuk jawatan-jawatan dalam perkhidmatan awam bertaraf diploma. Beliau tidak lupa mengucapkan terima kasih kepada YDP PIBG yang sentiasa memberi sokongan dan bantuan kewangan dalam menjayakan program-program Pra U SMK Labuan.

“Pensyarah Pra U juga bertekad untuk memastikan lebih ramai pelajarinya mencapai keputusan yang cemerlang dalam STPM 2017,”katanya.

**Sumber Berita : Utusan Borneo 18 April 2017**

---

## **SMK Taman Perumahan Bedaun Menempa Sejarah**



Pada 16 Mac 2017, SMK Taman Perumahan Bedaun menempa sejarah apabila mendapat keputusan SPM yang sangat membanggakan sekali gus mendapat lonjakan saujana bagi pencapaian SPM tahun 2016 di W.P Labuan. Pengetua SMK Taman Perumahan Bedaun, Pn. Jijah bt. Mohamad Suhai yang baru saja memegang jawatan pengetua di SMKTPB pada Februari 2016 sangat berpuas hati dan bersyukur atas kejayaan sekolah dalam peperiksaan SPM 2016. Menurut beliau, keputusan SPM 2016 merupakan satu pencapaian terbaik dalam sejarah SMKTPB semenjak tahun pertama SPM 2014. Beliau berkata di sebalik kejayaan tersebut, pihak sekolah telah melakukan pelbagai perancangan dan strategi untuk mengharungi dugaan peperiksaan SPM 2016. Seawal bulan pertama lagi sekolah telah mula menggerakkan aktiviti sama ada mengadakan kelas tambahan, kelas bimbingan dan juga kaunseling. Begitu juga memberi fokus kepada para pelajar yang lemah seterusnya memberi dorongan bahawa mereka boleh melakukannya.



SMKTPB telah mencatatkan peningkatan GPS daripada 6.63 kepada 5.45 dan peratus lulus daripada 71.23 % kepada 96.12% dengan pencapaian 100% lulus subjek Bahasa Melayu dan 96.12% bagi subjek Sejarah. Mata pelajaran lain yang turut meningkat dari segi GPMP dan peratus lulus ialah Bahasa Inggeris, Matematik, Sains, Pendidikan Islam, Pendidikan Seni Visual, Perdagangan dan Kesusasteraan Melayu. Menurut pengetua, kejayaan ini adalah hasil kerjasama warga sekolah, ibu bapa, murid-murid, PIBG dan pihak Maybank International Cawangan Labuan yang banyak membantu dalam Program Kecemerlangan Akademik. Tidak lupa juga sokongan padu daripada Jabatan Pendidikan W. P. Labuan yang diterajui oleh Pengarah Pendidikan, En. Raisin bin Saidin.

Secara keseluruhannya keputusan SPM 2016 ini berjaya meletakkan SMKTPB sebagai salah sebuah sekolah harian yang cemerlang di W.P Labuan. Harapan pengetua dan warga sekolah semoga pada tahun 2017 SMKTPB dapat merealisasikan impian sekolah untuk melahirkan calon SPM yang memperoleh semua A dalam semua subjek.

**Berita Oleh : SMK Taman Perumahan Bedaun**





## **Majlis Kesyukuran PT3 dan SPM 2016 SM Sains Sabtu ini, Maitah Badudun**



**ZULKIFLI (tengah), Shukri (dua kanan) dan Mohd Ali (dua kiri) bersama AJK PIBG SM Sains Labuan.**

**5 April** – PERSATUAN Ibu Bapa dan Guru (PIBG) Sekolah Menengah Sains Labuan akan menganjurkan Majlis Kesyukuran PT3 dan SPM 2016 pada Sabtu ini.

Yang Dipertuanya Zulkifli Zakaria berkata AJK PIBG sudah bersetuju untuk mengadakan program itu bermula dengan solat Dhuha dan solat Hajat jam 7 pagi di surau sekolah berkenaan.

Katanya selepas solat, semua ibu bapa dan guru serta pelajar akan bergotong-royong menyembelih lembu, melapah dan memasak di pekarangan flat guru sebelum menikmati jamuan makan.

Beliau berharap dengan kehadiran ibu bapa pelajar PT3 dan SPM 2016 di samping guru-guru akan merapatkan lagi hubungan silaturrahim yang sememangnya terjalin baik antara kedua-dua pihak.

“PIBG menjemput dan mengalu-alukan kehadiran semua ibu bapa termasuk ibu bapa pelajar yang menduduki SPM dan PT3 pada tahun lalu,” katanya.

Zulkifli berkata majlis itu diadakan untuk meraikan kejayaan pelajar PT3 dan SPM 2016 sambil beramah mesra dengan ibu bapa terutamanya yang berasal dari Sabah dan Sarawak.

Selain itu, beliau juga mengalu-alukan sumbangan kewangan daripada ibu bapa untuk menjayakan program itu.

Beliau mengucapkan terima kasih atas komitmen dan kerjasama pihak pentadbir yang diketuai Pengetua Cemerlang SM Sains Labuan Haji Mahamad Shukri Said serta guru-guru sekolah itu.

**Sumber : Utusan Borneo, 5 April 2017**

---

# SJKC Chung Hwa dan SJKC Chi Wen terima RM4,000



**28 Mac 2017** – SJK(C) Chung Hwa dan SJK(C) Chi Wen masing-masing menerima RM4,000 daripada penganjur Malam Kebudayaan Cina (CCN) 2017 Universiti Malaysia Sabah, Kampus Antarabangsa Labuan (UMSKAL).

Majlis penyerahan replika cek disempurnakan oleh Timbalan Pengarah UMSKAL Prof Madya Dr Geoffrey Harvey Tanakinjal kepada Guru Besar SJKC Chung Hwa Yong Kui Chen dan Guru Besar SJKC Chi Wen, Julius Voo Jiunn Jye.

Turut menyaksikan majlis itu ialah Ahli Majlis Penasihat Perbadanan Labuan Datuk Chin Hong Vui dan Dekan Fakulti Kewangan Antarabangsa Labuan (FKAL) Prof Madya Dr Hanudin Amin.

Geoffrey yang mewakili Pengarah UMS Kampus Antarabangsa Labuan Profesor Madya Dr Murnizam Haji Halik berkata sumbangan itu bagi menyuntik semangat murid dan guru

untuk meningkatkan prestasi pengajaran dan pembelajaran (PdP) di kedua-dua sekolah berkenaan.

Beliau yakin menerusi sumbangan itu, hubungan dua hala antara UMSKAL dengan kedua-dua sekolah terbabit akan berterusan untuk kebaikan generasi masa depan.

“Ia juga simbolik keberadaan UMSKAL sebagai sebuah institusi pengajian tinggi awam (IPTA) yang sentiasa prihatin terhadap masyarakat tempatan khususnya golongan pelajar di Wilayah Persekutuan Labuan,” katanya.

Sementara itu, kedua-dua guru besar merakamkan ucapan terima kasih dan penghargaan kepada penganjur Malam Kebudayaan Cina UMSKAL yang memberikan sumbangan kewangan sekaligus turut memastikan prestasi akademik SJK(C) Chung Hwa dan SJK(C) Chi Wen akan meningkat pada setiap tahun.

Petikan dari : **Utusan Borneo 28 Mac 2017**

---

**Anak istimewa PPKI SKPS  
jayakan Pertanian Bandar**



Program Pendidikan Khas Integrasi (PPKI) Sekolah Kebangsaan Pekan Satu (SKPS) telah mengadakan majlis pelancaran Program Pertanian Bandar yang disempurnakan oleh Pegawai Pertanian Bahagian Bandar, Jabatan Pertanian Labuan, Abdullah Fakeh Kusni, baru-baru ini.

Turut hadir pada majlis pelancaran itu ialah Ketua Sektor Pengurusan Sekolah, Jabatan Pendidikan Labuan Maimoon Matnoh, Timbalan Pengarah Jabatan Pertanian Labuan Marysia Modigin, Guru Besar SK Pekan Satu Jaafar Haji Matusin dan Penolong Kanan Pendidikan Khas PPKI SK Pekan Satu Basneh Jamilide.

Menurut Abdullah Fakeh, Pertanian Bandar merupakan hasil usahasama pihak sekolah dan Jabatan Pertanian Labuan selaras dengan objektif jabatan dalam merealisasikan program tanaman di dalam bangunan.

“Pertanian Bandar ini juga bertujuan mengoptimalkan keselamatan, bebas daripada kesan penggunaan racun perosak pada tanaman serta menggalakkan kitar semula barang terpakai sekaligus dapat menjimatkan kos input pertanian,” katanya.

Sementara itu, Jaafar berharap program berbentuk dua hala itu akan berterusan dan dapat mendedahkan ilmu asas pertanian kepada murid-murid bekeperluan khas.

Beliau mengucapkan terima kasih kepada pihak Jabatan Pertanian Labuan atas sumbangan input pertanian seperti pasu, baja, tanah, cocopeat sabut kelapa, tray belubang dan yang terbaharu teknologi terkini bagi penanaman hydroponik iaitu alat teknologi NFT.

Manakala, Penolong Kanan Pendidikan Khas Basneh Jamilide pula berkata kemenjadian tanaman yang terdapat di PPKI SKPS adalah hasil kerjasama jitu oleh 18 guru, enam pembantu pengurusan murid dan 20 murid tahap 2.

Katanya bagi memastikan keceriaan dan kebersihan tanaman terjaga dan terkawal, warga PPKI SKPS sentiasa mengadakan gotong-royong.

Kelangsungan projek tanaman itu diteruskan dalam subjek Kemahiran Hidup Perkebunan di bawah kendalian Cikgu Syamlee Ogong. Beliau telah menjalankan aktiviti tanaman sejak tahun lepas.

Menurut Cikgu Syamle dengan adanya projek Pertanian Bandar itu akan memudahkan pengendalian dan penyampaian pengajaran untuk murid-murid bekeperluan khas.



Projek Tanaman Fertigasi telah dilaksanakan pada tahun lepas. Kesimpulannya, murid mudah untuk menjaga tanaman contohnya untuk menanam benih mereka tidak perlu lagi mencangkul tanah.

“Kami telah menanam sayur sawi melalui cara penyemaian fertigasi dan hasil tanaman amat memberangsangkan di mana sayur sawi yang dituai sangat subur dan bebas daripada penggunaan racun serangga,” katanya sambil menambah, sayuran yang telah dituai diproses untuk aktiviti jualan.

Syamle telah mengajar mereka untuk membungkus/ mengikat sayuran mengikut saiz tertentu dan kemudian mereka dikehendaki menjual hasil tanaman kepada guru-guru di sekolah.

“Hasil jualan yang diterima diberikan kepada anak murid. Secara tidak langsung, kita telah mendedahkan mereka bagaimana menjana pendapatan,” katanya.

Di samping mendapat pulangan hasil mereka juga akan membawa balik hasil tanaman mereka.

Basneh berkata banyak input yang diterima daripada pihak Jabatan Pertanian yang mampu menyuntik semangat warga sekolah untuk menceburi bidang pertanian moden.

“Semoga usahasama ini akan berterusan pada masa akan datang bagi merealisasikan kemenjadian murid-murid istimewa agar sekurang-kurangnya apabila mereka telah berada di luar, mereka mempunyai asas ilmu dalam bidang pertanian yang boleh diaplikasikan dalam kehidupan seharian,” katanya.

Beliau mengucapkan terima kasih kepada semua guru dan murid PPKI yang bekerjasama menjayakan projek tanaman itu.

**SUMBER : Utusan Borneo 9 Mac 2017**

---

# **Thasmawaty unggul Pidato Piala Puteri Umno Labuan 2017**





Thasmawaty Aripin dari SMK Lajau mengungguli Pertandingan Pidato Piala Puteri Umno Bahagian Labuan yang diadakan di ruang legar Kompleks Ujana Kewangan, Sabtu lalu.

Dia yang menyampaikan pidato yang bertajuk 'Gejala Sosial Kita Prihatin' dan 'Pelajar Cemerlang Aset Negara', membawa pulang hadiah wang tunai RM1,000 beserta piala rebutan dan trofi.

Naib johan disandang pelajar Sekolah Menengah Sains Labuan Mohd Aiem Bakrin dengan pidatonya 'Golongan Muda Tonggak Kepimpinan Negara' dan 'Kebersihan Negara Tanggungjawab Kita" untuk menerima hadiah wang tunai RM700 dan trofi.

Seorang lagi pelajar SM Sains Labuan Nurul Syafiqah Pailin menduduki tempat ketiga selepas menyampaikan pidato 'Memelihara Keharmonian Negara Tanggungjawab Bersama' dan 'Nilai Murni Membentuk Masyarakat Prihatin' sekaligus meraih RM500 dan trofi.

Hadiah kepada pemenang disampaikan Ahli Parlimen Labuan Datuk Rozman Isli.

Turut hadir, Ketua Sektor Pengurusan Sekolah, Jabatan Pendidikan Labuan Maimoon Matnoh, Pengerusi Majlis Penasihat Perbadanan Labuan Datuk Haji Bashir Haji Alias, Ketua Puteri Umno Bahagian Labuan Nur Erney Jamil dan Pengetua SMK Lajau Yusop Mohamad.

**SUMBER : Utusan Borneo, 7 Mac 2017**

---

## **SMK Labuan Juara Keseluruhan Ping Pong**



SMK Labuan muncul johan keseluruhan Kejohanan Ping Pong Majlis Sukan Sekolah-Sekolah Wilayah Persekutuan Labuan (MSSWPL) buat kali keempat berturut-turut.

Pada kejohanan yang berlangsung di Dewan SJK (C) Chi Wen, Sabtu lalu menyaksikan SMK Labuan meraih 3 pingat emas, 1 perak dan 2 gangsa.

Tiga pingat emas itu diperolehi menerusi pemain

perseorangan perempuan, Coco Lee, beregu perempuan, Coco Lee dan Alicia Teo serta beregu lelaki, Delwyn Nathaniel dan Billy Goh.

Alvin Sim mendapat pingat perak menerusi acara perseorangan lelaki manakala dua pingat gangsa diperoleh menerusi pemain perseorangan perempuan dan lelaki, Alicia Teo dan Billy Goh.

Pengetua SMK Labuan, Ismail Abdullah mengucapkan tahniah dan syabas kepada semua pemain atas kejayaan cemerlang skuad SMK Labuan yang berjaya mengekalkan kejuaraan buat kali keempat berturut-turut.

Katanya, kejayaan tersebut adalah hasil kerja keras pemain yang dibimbing dua jurulatih, Afandi Yahya dan Ustaz Mohd Sharafuddin Iliah.

Ucapan terima kasih juga Ismail tujukan kepada pengurus pasukan, Hasriah Sidik yang berjaya mengendalikan pasukan ping pong tersebut pada tahun ini.

“Sudah tentu kejayaan itu akan menyemarakkan lagi semangat bukan sahaja pemain ping pong tetapi juga kepada semua pelajar yang bakal menyarung jersi SMK Labuan di bidang kokurikulum dan akademik pada tahun ini,”katanya.

Sebanyak 12 sekolah menengah menyertai kejohanan tersebut pada tahun ini.

Majlis penyampaian hadiah disempurnakan oleh Pengetua SM St Anne, Chan Kwi Fong dan Guru Besar SJKC Chi Wen, Julius Voon selaku penganjur Kejohanan Ping Pong MSSWPL 2017.

**Sumber : Utusan Borneo 28 Februari 2017**